
 
 

 

 

 

 

OBČINSKI SVET ׀ CONSIGLIO COMUNALE 

Jadranska cesta 66, p. p. 24 ׀ Strada dell’Adriatico 66, c. p. 24 

6280 Ankaran - Ancarano ׀ T: +386 (0)5 66 53 000 

E: info@obcina-ankaran.si ׀ www.obcina-ankaran.si 

DŠ: SI71620176 ׀ MŠ: 2482851000 

 

Z A P I S N I K  -  S C E N O S L E D  

 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v četrtek, 30. maja 2024, ob 19. uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR DA 

4. RIA SARA RAŽMAN DA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ DA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR DA 

9. VSA KATJA MEZEK DA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA NE 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA DA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN DA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI DA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 

Prisotni člani Občinskega sveta OA: BARBARA ŠVAGELJ 

ZVEZDAN RAŽMAN 

BARBARA RAIČIĆ 
ROBERT ZELENJAK  

SARA VOŠINEK GAŠPAR 
SARA RAŽMAN 

mag. MAJA PRODAN JURIČ 

ALEKSANDER PAHOR 
KATJA MEZEK 

BREDA KRAŠNA 
mag. VLADIMIR PEGAN 

mag. MARTINA ANGELINI 
 

 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  

 

dr. MARKO KUKANJA  
 

 
 

 

 

 
Ostali prisotni: 

 

Iztok Mermolja – direktor OU kot poročevalec pri točki 12 DR, 
Elvis Vižintin – vodja OGD  kot poročevalec pri točkah od 3 do 

8 DR, Marko Ugrin – predstavnik JP Marjetice Koper d.o.o. kot 
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poročevalec pri točki 3 DR, Patricija Fabjančič Močibob – vodja 

OOP kot poročevalka pri točkah 9 in 10 DR, Jani Krstić – vodja 
OPS kot poročevalec pri točki 11. DR in kot pomoč pri delu OS, 

Kristina Pegan kot zapisničarka, mediji, občinstvo. 
 

 

Ugotovi se, da je prisotnih 12 članov Občinskega sveta OA in da je Občinski svet OA sklepčen. 
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Ad 0.) Določitev dnevnega reda 15. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran in odločanje o 
hitrih oziroma skrajšanih postopkih za sprejem odloka 

 
OBRAZLOŽITEV: 

 

Župan predstavi dnevni red in predstavil razloge za razširit dnevnega reda.  
 

 
Dnevni red: 

 

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 

2. Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 

3. Obravnava predloga Elaborata o oblikovanju cen 24-urne pogrebne službe; 

4. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Srebrničeva - 

zaklonišče«; 

5. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Vlahovičeva 

ulica - vzhod«; 

6. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Vlahovičeva 

ulica - zahod«; 

7. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Bevkova 

ulica«; 

8. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Regentova 

ulica 6-10«; 

9. Obravnava predloga Sklepa o potrditvi dopolnjenega Načrta ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem 

Občine Ankaran za leto 2024; 

10. Obravnava predloga Sklepa o podaji soglasja k osnutku pravnega posla razpolaganja z nepremičnino ID 

znak: parcela 2593 1238/1 in stavbo ID znak: stavba 2593 19; 

11. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran; 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran. 

 

PREDLOG ZA SPREMEMBO DNEVNEGA REDA: 

 
Predlogi za razširitev dnevnega reda, predlogi o umiku zadev iz dnevnega reda, predlogi za hitri postopek: 

 

Obravnava predloga soglasja, da MOK poda soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Obalne lekarne 

Koper. 

Dodatno razširjeni ali zmanjšani dnevni red: 

 

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 
2. Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 

3. Obravnava predloga Elaborata o oblikovanju cen 24-urne pogrebne službe; 
4. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Srebrničeva - 

zaklonišče«; 

5. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Vlahovičeva 
ulica - vzhod«; 

6. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Vlahovičeva 
ulica - zahod«; 

7. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Bevkova 

ulica«; 
8. Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Regentova 

ulica 6-10«; 
9. Obravnava predloga Sklepa o potrditvi dopolnjenega Načrta ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem 

Občine Ankaran za leto 2024; 
10. Obravnava predloga Sklepa o podaji soglasja k osnutku pravnega posla razpolaganja z nepremičnino ID 

znak: parcela 2593 1238/1 in stavbo ID znak: stavba 2593 19; 

11. Obravnava predloga soglasja, da MOK poda soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Obalne 
lekarne Koper. 

12. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran; 
13. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran. 
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Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Razprave ni bilo.  

 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 101: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi dnevni red 15. redne seje, z dne 30. 5. 2024. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13  

 

PREHAJAMO NA OBRAVNAVO POSAMEZNIH TOČK DNEVNEGA REDA 
 

Ad 1.) Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  

 
 

GRADIVO: 
 

- Zapisnik 13. redne seje OS OA. 

 
 

ZASNOVA SKLEPOV: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 102: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 13. redne seje OS OA, z dne 28.3.2023. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
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  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten  

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI / 

 SKUPAJ 13 11 

 

Ad 2.) Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Aleksander Pahor je podal ugotovitev, da je zapisnik v obliki neposrednega prepisa povedanega nesmiseln. 

Ne želi več dobesednega prepisa, ker se ne razume kaj je smisel povedanega.  

 
Župan pove, da se pridobiva tudi tehnologijo, ki bo omogočala avtomatski zapis povedanega, vendar je mnenja, 

da je prepis povzetega boljši način pisanja zapisnikov, kot pa dobeseden prepis povedanega.  
 

 
GRADIVO: 

 

- Zapisnik 14. redne seje OS OA. 
 

 
ZASNOVA SKLEPOV: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 103: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 14. redne seje OS OA, z dne 25. 4. 2024. 
 

 
GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 
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Ad 3.) Obravnava predloga Elaborata o oblikovanju cen 24-urne pogrebne službe 

 
Elvis Vižintin je podal obrazložitev vsebine elaborata.  

Elaborat o oblikovanju cene 24-urne dežurne pogrebne službe je izdelan na podlagi naslednjih zakonskih podlag: 

- Zakon o gospodarskih javnih službah – ZGJS (Ur.l.RS, št. 32/93, 30/98 – ZZLPPO, 127/06 – ZJZP, 38/10 
– ZUKN in 57/11 – ORZGJS40). 

- Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti – ZPPDej (Ur.l.RS, št. 62/16 in 3/22 – ZDeb; v nadaljevanju: 
ZPPDej). 

 

Javno podjetje Marjetica Koper, d. o. o. - s. r. l. je izvajalec gospodarske javne službe pogrebne dejavnosti ter 
izvajalec obvezne gospodarske javne službe 24 - urne dežurne pogrebne službe, ki jo opravlja na podlagi Odloka 

o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v Občini 
Ankaran (Uradni list RS, št. 184/2021). 

 
Elaborat je izdelan z namenom oblikovanja cene izvajanja storitev javne službe po enotni metodologiji, ki jo za 

vsa območja v državi predpisuje Uredba o metodologiji za oblikovanje cene 24 -urne dežurne službe (Uradni list 

RS, št. 5/18; v nadaljevanju: Uredba). Skladno s predpisano uredbo je v elaboratu oblikovana predračunska 
cena storitve 24-urne dežurne pogrebne službe, ki je enotna tako za območje Občine Ankaran kot za območje 

Mestne občine Koper. 
 

ZPPDej v 1. odstavku 8. člena določa: »24-urna dežurna služba obsega vsak prevoz od kraja smrti do hladilnih 

prostorov izvajalca javne službe ali zdravstvenega zavoda zaradi obdukcije pokojnika, odvzema organov oziroma 
drugih postopkov na pokojniku in nato do hladilnih prostorov izvajalca javne službe, vključno z uporabo le-teh, 

če ta zakon ne določa drugače.« 
 

Cena obvezne občinske gospodarske javne službe zagotavljanja 24-urne dežurne pogrebne službe je izračunana 
na podlagi Uredbe, ki vsebuje natančna merila za oblikovanje cene. Podrobna obrazložitev izračuna je razvidna 

v Elaboratu o oblikovanju cene obvezne gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe, ki je bil 

izdelan januarja 2024, in je sestavni del gradiva. 
 

Stroški 24-urne dežurne pogrebne službe vključujejo neposredne stroške materiala in storitev, uporabo hladilnih 
prostorov, amortizacijo, stroške dela ter druge splošne stroške izvajalca, ki nastajajo v povezavi s to službo. 

 

V 3. členu Uredbe je določeno, da ceno storitve javne službe za območje občine predlaga izvajalec javne službe 
ter pošlje pristojnemu občinskemu organu elaborat o ceni storitve javne službe in predlog cene. Pristojni občinski 

organ sprejme in potrdi ceno 24-urne dežurne pogrebne službe, izvajalec pa oblikuje in na svojih spletnih 
straneh ter na krajevno običajen način objavi cenik na podlagi potrjene cene. 

 

Nadzorni svet podjetja je elaborat obravnaval na svoji seji dne 28. 2. 2024 in nanj podal pozitivno mnenje. 
 

Daniel Ban je predstavil stroške, ki so upoštevani pri oblikovanju cene in sicer v njej so zajeti stroški: vozila, 
goriva, plače zaposlencev, razkužilni material, transportne krste in odbili so se prihodki, ki jih dobijo na obdukciji. 

Prihodki iz tega naslova znižujejo ceno.   
 

Robert Zelenjak je poročal o mnenju Odbora za gospodarske dejavnosti.  

 

Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa o določitvi cene 24-urne dežurne pogrebne 

službe in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Aleksander Pahor je predstavnika Marjetice Koper prosil, če se lahko v prihodnje dokumente pošilja v pdf oblike, 

ker je tak dokument bolj čitljiv in se po njem lažje išče.   

 
Breda Krašna je predstavnika Marjetice Koper opozorila, da naj bodo pri pisanju dokumentov bolj dosledni pri 

pisanju naslova občine.  
 

Aleksander Pahor je vprašal kakšna je prejšnja cena.  

 
Daniel Ban ni imel podatka o prejšnji ceni, ker je bila sestavljena iz več postavk. Izračunana je bila na podlagi 

cenika, ki ga je sprejet s strani župana MOK.  
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Razprava se je zaprla.  
 

GRADIVO: 

- Predlog Sklepa, 

- Obrazložitve, 
- Elaborat o oblikovanju cene 24 – urne dežurne pogrebne službe, 

- Primerjava cen 24 - urne dežurne pogrebne službe, 
- Mnenje delovnega telesa: OGD.  

POROČEVALCI: 
 

- Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, 
- Daniel Ban, predstavnik javnega podjetja Marjetica Koper d. o. o. – s. r. l., 

- Robert Zelenjak, namestnik predsednika odbora OGD. 

 
 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 104: 
 

  

1. S tem sklepom se potrdi priloženi Elaborat o oblikovanju cene 24-urne dežurne pogrebne službe in 

določi cena 24 – urne dežurne pogrebne službe v Občini Ankaran, ki jo izvaja Javno podjetje 

Marjetica Koper, d. o. o. – s. r. l., kot sledi: 
STORITEV                                                                 CENA v EUR (brez DDV) / pokojnika 

24 – urna dežurna pogrebna služba                          220,87 
 

2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporabljati pa se 

začne s 1. 7. 2024. 
 

 
 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI/VZDRŽAN) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA LUKA JURINČIČ ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 
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Ad 4.) Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Srebrničeva - zaklonišče« 
 

 
Župan je predlagal, da se predstavitev vsebine in razprava izvajanja gospodarske javne službe na določenih 

parkiriščih opravi skupaj za vsa parkirišča, nato pa se ločeno glasuje za posamezno parkirišče. 

Najavil je vsebino točke.  Na podlagi Odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi "upravljanje določenih 
javnih parkirišč" OA uvaja dodatno javno službo na petih parkiriščih, s ciljem, da najbolj obremenjena parkirišča 

sprostimo za stanovalce in lastnike stanovanj v naselju in s tem omogočimo, da se vozila iz nezakonitega 
parkiranja na pločnikih, ulica premaknejo na javna parkirišča, ki jih bo upravljala OA, kot javno službo.   

 

Elvis Vižintin je podal obrazložil vsebine.  
Število javnih parkirnih površin v zgornjem delu naselja Ankaran je omejeno. Večkrat jih zasedajo tisti, ki v 

spalnem naselju ne živijo in s tem onemogočajo parkiranje prebivalcem. V vseh ulicah v tem delu Ankarana se 
namreč dnevno pojavljajo nepravilno parkirana vozila na pločniku in cestišču, medobčinsko redarstvo pa je 

napovedalo ukrepanje in sankcioniranje kršiteljev. Vzpostavitev javne službe poteka vzporedno s projektom 
»Pospravimo ulice«. 

 

S ciljem dviga prometne varnosti se v strnjenem delu spalnega naselja, kjer ni servisnih storitev, javne parkirne 
površine namenijo prebivalcem območja. Predvsem v poletnih mesecih so te površine večkrat obremenjene z 

dnevnimi obiskovalci, ki iščejo možnost brezplačnega parkiranja. Zaznava se, da je z uvedbo elektronskih 
parkirnih abonmajev pritisk na te površine s strani tistih, ki tam ne živijo, še večji. Navedeno dodatno negativno 

vpliva na prometno varnost in onemogoča dostop intervencijskim vozilom ter vozilom komunalnega podjetja. 

 
Z uvedbo gospodarske javne službe na parkiriščih Regentova ulica 6-10, Vlahovičeva ulica – vzhod, Vlahovičeva 

ulica - zahod, Bevkova ulica ter Srebrničeva ulica - zaklonišče ter s predlagano uvedba režima se tako omogoči 
dodatno parkiranje prebivalcem v bližini njihovih domovanj in posledično poveča prometna varnost. Vozila bodo 

tako parkirana na ustreznih mestih, hkrati pa bo vozil manj, saj bodo tja zahajala le vozila prebivalcev. Uvedba 
novega režima redarjem omogoča enostaven in učinkovit nadzor, kar je bistvenega pomena za dosego cilja - 

dvig prometne varnosti. 

 
Skladno z Odlokom o izbirni lokalni GJS »upravljanje določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran« je pripravljen 

predlog Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkirišču »Srebrničeva ulica - 
zaklonišče«, »Vlahovičeva ulica - vzhod«, »Vlahovičeva ulica - zahod«, »Bevkova ulica«, »Regentova ulica 6-

10«.  

 
Valdi Pucer je predstavil problematiko parkiranja v zgodnjem delu Ankarana. Z uvedbo izdaje elektronskih 

abonmajev se je povečalo število prijav o parkiranju na pločnikih, ker tisti, ki nimajo več možnosti brezplačnega 
parkiranja iščejo možnosti parkiranja ob stanovanjskih blokih.  

 

Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o obravnavi predlogov sklepov na Odboru za pravne zadeve in lokalno 
samoupravo.  

 

Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogi sklepov o določitvi načel izvajanja 

gospodarske javne službe na parkirišču »Srebrničeva - zaklonišče«, Vlahovičeva ulica - vzhod«, »Vlahovičeva 

ulica - zahod«, »Bevkova ulica«, »Regentova ulica 6-10« in k predloženemu podaja pozitivno mnenje s 

priporočilom, da se pojem »prebivalci območja« v 2. členu predlaganega sklepa jasno opredeli. Znotraj razprave 

je bila podana razlaga in sedaj razumejo, da so pod pojem »prebivalci območja« zajeti imetniki abonmaja A in 

B.  

Robert Zelenjak je poročal o mnenju Odbora za gospodarske dejavnosti.  

 

Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogi sklepov o določitvi načel izvajanja gospodarske javne 

službe na parkiriščih »Srebrničeva - zaklonišče«, Vlahovičeva ulica - vzhod«, »Vlahovičeva ulica - zahod«, 

»Bevkova ulica«, »Regentova ulica 6-10« in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu 

svetu v sprejem. 
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GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 

- Mnenje delovnih teles OGD, OPS. 

 
POROČEVALCI: 

 
- Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, 

- Valdi Pucer, vodja Oddelka za javno varnost in zaščito,  
- Robert Zelenjak, namestnik predsednika odbora OGD, 

- Mag. Maja Prodan Jurič, predsednica odbora OPS. 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Aleksander Pahor je v imenu skupine VSA povedal, da podpirajo ureditev razmer na ulicah, ker je to prvi korak, 

da se pločniki spraznijo in da bo mogoče nekatere prebivalce spodbudilo, da si bodo uredili parkirna mesta na 

svoji nepremičnini. Vprašal je kako predlagatelj vidi reševanje parkiranja obiskov, ker na teh parkiriščih ne bo 
mogoče parkiranje proti plačilu parkirnine.  

 
Župan je povedal, da soglaša z ugotovitvijo, da če želimo izprazniti pločnike je potrebno narediti alternativo. 

Dodatno je povedal, da bo čas prinesel možnosti za vpeljevanju drugih ukrepov in da je to prvi korak k urejanju 
razmer.  

 

Mag. Martina Angelini je predlagala, da se za obiskovalce knjižnice in Medgeneracijskega centra Ankaran, ki niso 
občani, na Bevkovi ulici uvede možnost parkiranja proti plačilu.  

 
Župan se je zahvalil za pobudo ter povedal, da se bo v prihodnosti iskalo dodatne možnosti.  

 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 105: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Srebrničeva ulica - zaklonišče« kot v predloženem besedilu. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 

 
 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 



 

 

10 

 

Ad 5.) Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Vlahovičeva ulica - vzhod« 
 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 106: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Vlahovičeva ulica - vzhod« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
 

 
 

Ad 6.) Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Vlahovičeva ulica - zahod« 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 107: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 
parkirišču »Vlahovičeva ulica - zahod« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
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GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 
Ad 7.) Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Bevkova ulica« 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 108: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Bevkova ulica« kot v predloženem besedilu. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 

 
GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 
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Ad 8.) Obravnava predloga Sklepa o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Regentova ulica 6-10« 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 109: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 
parkirišču »Regentova ulica 6-10« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 

 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 
Ad 9.) Obravnava predloga Sklepa o potrditvi dopolnjenega Načrta ravnanja s stvarnim in 

finančnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024 
 

Patricija Fabijančič Močibob je podala obrazložil vsebine.  

Razpolaganje z nepremičnim premoženjem ZSPDSLS-1 ureja v členih 24. – 28., natančneje pa vsebino in 
postopek sprejemanja letnih načrtov razpolaganja določa Uredba o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 31/2018 – v nadaljevanju Uredba). 
 

Letni načrt ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024 je bil sprejet skupaj s 

proračunom za leto 2024 in sicer na 11. seji Občinskega sveta Občine Ankaran dne 21.12.2023. Letni načrt 
ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem samoupravne lokalne skupnosti se med letom lahko spreminja. 

 
1.odstavek 27. člena ZSPDSLS-1 namreč določa, da svet samoupravne lokalne skupnosti lahko zaradi 

spremenjenih prostorskih potreb in spremenjenih drugih potreb upravljavcev stvarnega premoženja, ki jih ni 

bilo mogoče določiti ob pripravi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem iz drugega odstavka 24. člena ali 
drugega odstavka 25. člena tega zakona, in zaradi nepredvidenih okoliščin na trgu, ki narekujejo hiter odziv, 

dopolni letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem. 
 

Letni načrt spreminjamo predvsem zaradi prodaje nepremičnin, ki so zajete v letnem načrtu ravnanja za leto 
2024, pa jih v letošnjem letu ne bo možno realizirati, dodana pa je nepremičnina, ki v prvotnem planu 

razpolaganja ni bila zajeta, vendar se je dejansko stanje nepremičnine spremenilo in bo njeno prodajo letos 

možno realizirati. 
 

Zaradi spremenjenih prostorskih potreb, prestrukturiranja načrta prodaje ter iz vidika gospodarnega ravnanja s 
stvarnim premoženjem Občine Ankaran in pričakovanih pozitivnih ekonomskih posledic, je potrebno letni načrt 

ravnanja za leto 2024 spremeniti in dopolniti, kot je razvidno iz priloge, ki je sestavni del tega besedila. 
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Predmetna sprememba letnega načrta ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Občine Ankaran za leto 

2024 je usklajena z Odlokom o proračunu Občine Ankaran za leto 2024 (Uradni list RS, št. 134/2023). 
 

Nepremičnine se bodo odtujevale bodisi z metodo javne dražbe ali javnega zbiranja ponudb, bodisi z metodo 
neposredne pogodbe, odvisno od posamezne nepremičnine (njene vrednosti in možnosti prodaje širšemu krogu 

oseb). 

 
Zvezdan Ražman je poročal o mnenju Odbora za okolje in prostor.  

 

Odbor za okolje in prostor se je seznanil s predlogom Sklepa o potrditvi dopolnjenega Načrta ravnanja s stvarnim 

in finančnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024 in podal pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga 

Občinskemu svetu v sprejem. 

 

GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 

- Letni načrt ravnanja – obr. 1, 2a in 2c, 
- Mnenje delovnih teles OOP. 

 
POROČEVALCI: 

 
- Patricija Fabjančič Močibob, vodja Oddelka za okolje in prostor, 

- Zvezdan Ražman, predsednik odbora OOP. 

 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Aleksander Pahor je izpostavil stvari, na katere je potrebno biti pozorni  znotraj programa ravnanja z 

nepremičninami. Dejstvo je, da gre za prodajanje »srebrnine«, tudi če gre za zaokrožitve, ki so v funkciji naših 
občanov, je potrebno slediti načelu, da morajo vsi občani od tega nekaj imeti. Potrebno je lepo razdeliti skupno 

premoženje, da ostane v funkciji občine, potrebno je pogledati, da tisti, ki dajejo pobude za zaokrožitve in 
nakupe, ali ima morda nepremičnino, ki bi jo lahko z občino menjali.  

Izpostavil je parcelo v izmeri 1.200 m2, kjer je občina polovični lastnik in bi z delitvijo skupnega premoženja  

prišli do parcele, ki bi lahko šla v funkcijo. S prodajo majhnega deleža te parcele, v izmeri 200 m2 se ne doseže  
tega učinka in se daje občutek, da se drobi. Lahko bi se delalo bolj celostno in bi se lahko maksimaliziralo  

prihodek. V načrtu je veliko parcel, kjer pobudniki dajejo pobude za manjše kose. Smiselno bi bilo drugače  
pristopiti in dobiti kaj več. V načrtu izstopa parcela št. 547, ker je ta ocenjena po cca 100 eur/ m2, ker gre za  

delitev skupnega premoženja, sosednja parcela pa je ocenjena po 500 eur/ m2.  
 

Župan podpira takšno razmišljanje. Zaradi tega, ker je sama pobuda za ustanovitev občine Ankaran nastala iz 

nasprotovanja politiki MOK, ki je temeljila iz razprodajanja nepremičnega premoženja.   
V preteklosti je OA kupila več nepremičnin, kot jih prodala, zato da lahko izpelje razvojne programe in udejanji  

OPN na lastnih zemljiščih.  
Občine dajejo na dražbe svoje nepremičnine, da plemenitijo svoj proračun. Politika občine je, da zemljišča ne 

prodaja. Prodajajo se parcele zaradi zaokroževanja. Viri iz kupnin se morajo porabiti za upravičene namene.  

 
Mag. Maja Prodan Jurič se strinja s tem kaj je povedal Aleksander, Pahor ker bi lahko imeli večjo parcelo, ki bi 

jo lahko prodali po višji vrednosti, kot bo iz tega nastala in verjetno v nadaljevanju se bo tudi ta razparcelirala. 
Izpostavila je parcelo 1854/8 k.o. Jernej, kjer sta se že lani na tem območju prodajali dve manjši parceli 1808/23  

in 1808/24, pri tem se dobi občutek, da se parcele drobijo.   
 

Razprava se je zaključila.  

 
 

 
 

 

 
 

 
 



 

 

14 

 

ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 110: 
 

  

1. Letni načrt ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024 se spremeni 

in dopolni na način, da se obrazca 1 in 2a zamenjata z novim obrazcem 1 in 2a, ki sta priloga tega 
sklepa, ter da se doda nova priloga obrazec 2c, ki je prav tako priložen predmetnemu sklepu. 

2. Vsa preostala določila izvornega Letnega načrta ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem 
Občine Ankaran za leto 2024, ki se s tem sklepom ne spreminjajo, ostanejo še naprej v veljavi in se 

smiselno uporabljajo dalje. 

3. Sklep prične veljati takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
 

Ad 10.) Obravnava predloga Sklepa o podaji soglasja k osnutku pravnega posla razpolaganja z 
nepremičnino ID znak: parcela 2593 1238/1 in stavbo ID znak: stavba 2593 19 

 

Patricija Fabijančič Močibob je podala obrazložil vsebine.  
 

Predmet prodaje je nepremičnina ID znak: parcela 2593 1238/1 v izmeri 2.921 m2, na kateri stoji 
stavba ID znak: stavba 2593-19, neto tlorisne površine objekta 853,3 m2. 

 

Predmetna nepremičnina – zemljišče s stavbo - je uvrščena v Letni načrt ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem Občine Ankaran za leto 2024, in sicer pod točko 2.c – načrt razpolaganja z zemljišči s stavbo, pod 

zaporedno št.1. 
 

V naravi predmet prodaje predstavlja nekdanje skladišče podjetja Geaprodukt z manipulativnimi površinami in 

parkiriščem na naslovu Ivančičeva ulica 1/a, Ankaran. 
 

Zemljišče s parc.št. 1238/1, k.o. Oltra, s stavbo št.19, je bilo kupljeno z jasno vizijo oddaje v najem z namenom 
zagotovitve dodatne živilske trgovine, saj so občani Občine Ankaran v različnih postopkih participacije pri 

odločanju o zadevah lokalnega pomena na več ravneh izkazali željo, da občina vzpostavi pogoje, da v naselju 
prične z delovanjem dodatna živilska trgovina. Občina je v želji, da bo nova trgovina čim bolj prilagojena željam 

občanov, na svojih spletnih straneh objavila vabilo k izpolnitvi vprašalnika, s katerim so občani artikulirali svoje 

želje in potrebe glede ponudbe nove trgovine. Predvidena dejavnost tudi ni v nasprotju s prostorskimi in 
strateškimi dokumenti občine, ki obravnavajo predmetno območje. Družba Geaprodukt d.o.o. je nepremičnino 

s parc.št. 1238/1, k.o. Oltra, in na njej stoječo stavbo št.19, izročila Občini Ankaran dne 20.2.2023, na podlagi: 
- Prodajne pogodbe za prodajo in nakup nepremičnine s parc.št. 1238/1, k.o. Oltra, z dne 

4.12.2020, 

- Aneksa k Prodajni pogodbi za prodajo in nakup nepremičnine s parc.št. 1238/1, k.o. Oltra, z 
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dne 29.4.2021, 

- Sodne poravnave z oprav.št. 0246 I 280/2021 z dne 13.9.2022 in 
- napovedi izvršbe. 

 
Družba Geaprodukt d.o.o. je iz naslova neizročitve nepremičnine plačala Občini Ankaran pogodbeno kazen za 

obdobje od 2.7.2021 do 19.2.2023 v skupnem znesku 226.800,00 €. Kot že zapisano, je Občina Ankaran 

zadevno nepremičnino v posest prevzela dne 20.2.2023. Nemudoma je pristopila k ureditvi razmerij z 
dobaviteljem električne energije ter komunalnimi podjetji. Dodatno je pospešila aktivnosti za pridobitev soglasij 

za legalizacijo priključka na Jadransko cesto ter pripravo projektne dokumentacije PZI za ureditev parkirišča, 
kar je eden izmed pogojev za ustanovitev javne službe »upravljanje določenih parkirišč«. Občina Ankaran je v 

letu 2023 objavila dva razpisa o javnem zbiranju ponudb za oddajo objekta št. 19, k.o. Oltra, za izvajanje 

trgovine na drobno z živili in neživilskimi proizvodi in sicer dne 31.8.2023 in dne 10.11.2023. Razpisa sta se 
zaključila brez oddaje v najem, saj občina v postavljenem roku ni prejela ponudb. 

 
Vsled zapisanemu in izkazanemu interesu tudi po nakupu je Občinska uprava Občine Ankaran pripravila podlage 

za izvedbo javne dražbe za prodajo nepremičnino s parc.št. 1238/1, k.o. Oltra, in na njej stoječo stavbo št.19. 
 

Navedeno območje se ureja z Odlokom o občinskem prostorskem načrtu Občine Ankaran (Uradni list RS, št. 

161/2020, v nadaljevanju OPN). Nepremičnina leži v območju AV-05 (del) in AV-09 (del), torej pretežno v 
območju stavbnih zemljišč, manjši del (cca. 9,5 m2) pa v območju kmetijskih zemljišč. Podrobnejša namenska 

raba zemljišča je CDo – območja namenjena trgovski, oskrbnim, poslovnim, storitvenim, gostinskim dejavnostim 
in manjši obrti. 

 

Nepremičnina je varovana kot kulturna dediščina: Ankaran – Arheološko najdišče Internistična bolnišnica (EŠD: 
1331). 

 
Na obravnavani parceli ni evidentiranih območij ohranjanja narave. 

 
Zemljiškoknjižni in dejanski lastnik nepremičnin je Občina Ankaran. 

 

Cilj prodaje navedenih nepremičnin je predvsem zagotavljanje gospodarne rabe nepremičnega premoženja z 
optimalnimi ekonomskimi učinki. Sredstva, pridobljena s prodajo nepremičnin bodo namensko uporabljena za 

investicije in vzdrževanje stvarnega premoženja Občine Ankaran. 
 

Ocenjena vrednost nepremičnine je določena na podlagi Poročila o ocenjevanju vrednosti, ki jo je maja 2024 

izdelal sodni cenilec in izvedenec Sebastjan Rozman in znaša 1.800.000,00 EUR. 
 

Kot izbrano metodo se v konkretnem primeru, skladno s 30. členom ZSPDSLS-1, izbere metodo javne dražbe, 
saj je tako zagotovljena preglednost postopkov ter se upošteva cilj ravnanja s posameznim stvarnim 

premoženjem. 

 
Zvezdan Ražman je poročal o mnenju Odbora za okolje in prostor.  

 

Odbor za okolje in prostor se je seznanil s predlogom Sklepa o podaji soglasja k osnutku pravnega posla 

razpolaganja z nepremičnino ID znak: parcela 2593 1238/1 in stavbo ID znak: stavba 2593 19 in podal pozitivno 

mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

 

Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o mnenju Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo.  
 

Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Sklepa o podaji soglasja k osnutku 

pravnega posla razpolaganja z nepremičnino ID znak: parcela 2593 1238/1 in stavbo ID znak: stavba 2593 19 

in podal pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Aleksander Pahor je podprl prodajo objekta, za katerega se ni uspelo najti njegove funkcije. Pridobljena kupnina 

v predvidenem znesku 1.800.000 eur bo zagotovo dobrodošel prihodek v proračunu občine in da bo koristno 

uporabljen za občane. Pozdravlja namero občine, da prepusti zasebniku, da najde namen uporabe za ta objekt.  
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GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 

- Mnenje delovnih teles OOP, OPS. 

 
POROČEVALCI: 

 
- Patricija Fabijančič Močibob, vodja Oddelka za okolje in prostor, 

- Zvezdan Ražman, predsednik odbora OOP, 
- Mag. Maja Prodan Jurič, predsednica odbora OPS. 

 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 111: 
 

  

1. Občinski svet občine Ankaran potrjuje predlagani pravni posel, ki bo sklenjen med Občino Ankaran, 

Jadranska cesta 66, Ankaran kot prodajalko in najugodnejšim dražiteljem, kot kupcem za 
nepremičnino ID znak: parcela 2593 1238/1 s stavbo ID znak: stavba 2593-19 upoštevajoč 

pridobljeno cenitveno poročilo in skladno z določili ZSPDSLS-1. 

2. Občinski svet občine Ankaran podaja soglasje k osnutku besedila pravnega posla, ki je priloga tega 
sklepa. 

3. Občinski svet občine Ankaran pooblašča župana za določitev pogojev javne dražbe in za sklenitev 
predlaganega pravnega posla. 

4. Sklep prične veljati takoj. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 
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Ad 11.) Obravnava predloga soglasja, da MOK poda soglasje k imenovanju direktorice javnega 

zavoda Obalne lekarne Koper 
 

 

Jani Krstić je podal obrazložil vsebine.  

Svet zavoda Obalne lekarne Koper je na 7. seji sveta zavoda dne 17. 4. 2024 sprejel sklep o imenovanju mag. 

Katje Gombač Aver za direktorico javnega zavoda Obalne lekarne Koper za mandatno obdobje 5 let. 

Temu v sled so Obalne lekarne dne 27.5.2024 na Občino Ankaran naslovile prošnjo za izdajo ustreznega soglasja 

k predlaganemu imenovanju direktorice ter pripisale, da bo direktorica mandat nastopila dne 14. 6. 2024, po 
pridobitvi soglasij k imenovanju od treh občin ustanoviteljic zavoda. Z delom bo pričela s podpisom pogodbe 

o zaposlitvi. 

3. odstavek 51.b člena Zakona o lokalni samoupravi določa, da dokler župani ne sklenejo ustreznega sporazuma 
o razdelitvi premoženja med dvema občinama, opravljajo posle rednega upravljanja s še nerazdeljenim skupnim 

premoženjem organi občine, na katere območju je premoženje, ob soglasju vseh občin, ustanovljenih na 
območju posameznih prejšnjih občin. Ustanoviteljske pravice do skupnih javnih zavodov, javnih podjetij in 

skladov pa izvršujejo organi občine, v kateri je njihov sedež, v soglasju z organi drugih občin, za območje katerih 
je bil ustanovljen javni zavod, javno podjetje ali sklad. Soglasje je lahko splošno in dano v naprej. Če 

občina ne odreče soglasja v petnajstih dneh od prejema pisnega predloga, se šteje, da je soglasje dano.  

Občinskemu svetu Občine Ankaran se predlaga, da poda soglasje kot sledi v izreku priloženega sklepa. 

 

GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 
- Sklep Nadzornega sveta Obalne lekarne Koper. 

POROČEVALCI: 
 

- Jani Krstić, vodja Oddelka za pravne zadeve. 

 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Aleksander Pahor pove, da samemu izboru ne nasprotuje. Komentiral je Statut javnega zavoda Obalne lekarne 

Koper, ki ima tri ustanoviteljice. Lekarna Ankaran je podružnica lekarne Semedela, v Pobegih so vzpostavili novo 

podružnico, zaradi tega je potrebno statut spremenit. V fazi popravka statuta predlaga, da se s strani Občine 

Ankaran zagotovi predstavnike v Svetu zavoda in zagotovi vse, kar je potrebno, da v Ankaranu funkcionira vsaj 

v obliki kot do sedaj.  

Župan je povedal, da je bil predlog novega Statuta pripravljen v prejšnjem mandatu in so se sprožili že postopki 

njegovega sprejemanja. Z njim je zastavil odnose v poglavju ustanoviteljskih pravic. V novem statutu je 

predvideno, da lekarna v Ankaranu postane samostojna. Podan je bil tudi predlog spremembe imena iz Obalne 

lekarne Koper v Istrske lekarne. Lekarna v Ankaranu dela dobro, uporabniki so zadovoljni, odnosi v njej so 

dobri.  

Mag. Maja Prodan Jurič je predlagala, da se kandidatko podpre.  

 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 112: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran podaja soglasje, da Mestna občina Koper poda ustrezno soglasje k 

imenovanju mag. Katje Gombač Aver za direktorico javnega zavoda Obalne lekarne Koper z dnem 
14. 6. 2024 za mandatno dobo 5 let. 

2. Sklep velja takoj. 
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GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni prisoten 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13  

 

 
Ad 12.) Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran 

 

OBRAZLOŽITEV: 
 

Direktor OU predstavi Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan            
16. 5. 2024. 

OS je do 15. seje sprejel 100 sklepov, od tega je izvršenih 92, neizvršenih 8 sklepov. 
 

GRADIVO: 

 
- Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan 16. 5. 2024. 

 
POROČEVALEC: 

 

- Iztok Mermolja, direktor OU.  
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Aleksander Pahor je komentiral, da direktor ugotavlja tudi za sklepe župana ali so bili že izvršeni.  

 
   

 
Ad 13.) Vprašanja, pobude in odgovori članom občinskega sveta; 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k podaji vprašanj ali pobud ter nanje odgovori ustno na seji ali pisno do 

naslednje redne seje. 

 
Aleksander Pahor je povedal, da jim je bilo rečeno, da bodo med gradivi za sejo prejeli odgovore na vprašanja. 

Priloge odgovor niso prejeli. 
 

Iztok Mermolja je odgovoril, da je bilo s strani članov občinskega sveta, ki so postavili vprašanja in pobude 

povedano, da bo posredovan pregled še neodgovorjenih vprašanj.  
 

Aleksander Pahor poda naslednja vprašanja.  
 

Člani Občinskega sveta na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo 

naslednja vprašanja in prosimo za odgovor. 

a) Na današnji 15. seji občinskega sveta občine Ankaran želimo nasloviti vprašanje glede festivala Poletje v 
Ankaranu. Na 13. seji občinskega sveta nam je bil predstavljen elaborat, v katerem je bilo predvideno, da 

bo novoustanovljeni javni zavod prevzel tudi organizacijo festivala. S tem bi tudi redno zaposlili zunanjega 
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sodelavca, ki bi skozi vse leto pripravljal tudi program festivala. V proračunu so bila sredstva za izvedbo 

festivala predvidena v višini 79.500 evrov. 
 

Kljub temu smo iz medijev prejeli informacije, da je občina odpovedala vseh enajst že načrtovanih koncertov in 
da je vprašljiva izvedba celotnega festivala Poletje v Ankaranu. Uradni razlogi za odpoved še niso bili pojasnjeni. 

Ob tem naj poudarimo, da nam na prejšnjih sejah ni bilo omenjeno, da je izvedba prireditve pod vprašajem. 

Vprašanja za občino: 
V luči zgoraj navedenih dejstev prosimo za odgovore na naslednja vprašanja: 

1. Ali bo festival Poletje v Ankaranu letos izveden? 
2. Če ne, kateri so razlogi za odpoved festivala in koncertov? 

3. Kako bodo porabljena sredstva, predvidena za festival, če le-ta ne bo izveden? 

Prosimo, da se občina glede tega jasno izjasni in poda uradne informacije o morebitnih spremembah ter razlogih 
za odpoved dogodkov. 

 
 

Župan je povedal, da ne želeli, da se vstopa v novo vsebinsko razpravo o ustanovitvi javnega zavoda.  
Občinska uprava je pripravljala začetek aktivnosti za izvedbo festivala. Pogovori z izvajalci so bili vzpostavljeni. 

Odločitev OS, da se javni zavod ne ustanovi je obrnilo vse na glavo. Žal mu je, da ni prišlo do razumevanja kaj 

so naloge in pristojnosti občinske uprave in nerazumevanje kaj so njene dejavnosti. V OU, v Oddelku za 
družbene dejavnosti ni nikogar zaposlenega, ki bi imel pogodbo za opravila vseh del in nalog za izvedbo kulturnih 

prireditev, sklepanje pogodb z izvajalci, pripravo programa. Žal mu je, da v pogovoril in razpravah o 
ustanavljanju javnega zavoda ni prišlo do preboja, da določene strukture v OS razmišljajo o javnem servisu s 

prizmo poznavanja gospodarskih dejavnosti, da je dobiček osnovno poslanstvo opravljanje dejavnosti. V javnem 

sektorju to tako ne deluje. V času ustanavljanja javnega zavoda,  se je pogovarjalo o stroških poslovanja in o 
SWOT analizi. Vprašal je kakšna je ekonomska upravičenost ustanovitev Javnega zavoda Osnovna šola in vrtec 

Ankaran. Pogovarjali so se, da se za Sopotnike porabi veliko denarja, posluša očitke, da je gostinsko delovalo z 
izgubo in kdo jo bo saniral. Polje javnega ni bilanca stanja, ni izkazi poslovnega izida in izkaz denarnih tokov, 

vse na polju javnega je strošek. To da je občina izvajala gostinstvo, kjer je ponudba bila kakovostna in imela 
sprejemljivo ceno in je bila za ljudi privlačna, zdaj pa očitate poslovno izgubo. Tudi šola dela izgubo, Sopotniki 

delajo izgubo, javni zavod bo delal izgubo. Prireditve in zaposlenci, ki delajo na področju kulture so strošek.  

Javni zavod, ki bo delal na področju kulture bo povzročal stroške. Zakaj se je bila sprejeta odločitev, da ga ne 
ustanovijo, ne ve. Velika škoda je, da se krajinski park znotraj zavoda ne more  prijavljati za določene programe 

in sredstva, kar se preko občinske uprave ne more, da se različni programi za starejše neustrezno izvajajo 
znotraj oddelka, da se turizem izvaja znotraj občinske uprave, namesto v zakonsko predpisani organizacijski 

obliki. V ostalih občinah se te dejavnosti opravljajo v zavodih.  

Odločitev Občinskega sveta o tem, da zavod se ne ustanovi je bila napačna, odločitev obžaluje. Še naprej se bo 
zavzemal, da do ustanovitve zavoda pride in da se bodo dejavnosti s področja narave in družbe izvajale znotraj 

zavoda. Izvedba kulturnega programa in festivala Poletje v Ankaranu, zaradi vaše odločitve v letošnjem letu  ni 
možna. Poletja v Ankaranu 2024, v taki obliki, kot smo jo poznali do sedaj  ne bo.   

Glede proračunskih sredstev je bilo predvideno, da se bodo skozi rebalans prenesla na zavod, sedaj sredstva na 

postavki ostajajo in se bodo prerazporejala. Odgovor o prerazporeditvi sredstev bo podan naknadno.  
 

Aleksander Pahor je povedal, da je precej deplasirano primerjati šolo in gostinstvo. Tudi gostinstvo, tako kot 
šola ne prinaša dobička.  

 
Župan pove, da to ni točka kjer je predvidena razprava, ampak točka vprašanja in pobude.  

Na vprašanje je odgovoril, odgovor se lahko poda tudi pisno. 

 
Gostinstvo v Ankaranu ni bila pridobitna dejavnost, bila je podporna funkcija športnim in turističnim prireditvam 

in uporabnikom je bila dostopna. Finančni rezultat je bil postavljen v podrejen položaj. Nekatere občine naredijo 
otvoritve in pogostitve za občane, v Ankaranu se tega ne dela. Rezultat gostinstva je dobra podporna funkcija 

na kakovostnih športnih in kulturnih prireditvah.  

 
Aleksander Pahor je vprašal ali je mogoče narediti razpis, da nekdo organizira Poletje v Ankaranu.  

 
Župan pove, da v tem časovnem okviru ga ni mogoče izpeljati. Najemnikom gostinskih lokalov, pa je bilo 

sporočeno, da če bodo želeli izvajati prireditve ob lokalih, jim bo občina pri tem pomagala.  
 

Aleksander Pahor je vprašal koliko manj zunanjih izvajalcev je na občini glede na to, da se prireditve ne bodo 

izvajale. 
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Župan pove, da se ne bodo angažirali zunanji sodelavci, ki delalo izključno v času prireditev, da pa sodelavec, 

ki je začel s pripravami na izvedbo poletnega kulturnega programa pomaga tudi pri izvajanju drugih vsebin na 
oddelku, kot je skrb za starejše.  

 
Katja Mezek je povedala, da je bilo na Odboru za družbene dejavnosti predstavljeno, da organizacija prireditev 

ni v pristojnosti  zaposlenih na Oddelku za družbene dejavnosti ampak to počne zunanji sodelavec. Rečeno je 

bilo, da je to ta oseba, ki bi bila zaposlena v javnem zavodu. Pojasnjeno jim je bilo, da projekt Poletje v Ankaranu 
terja dela za najmanj pol leta. Občina je zunanjega izvajalca že najela in začele so se priprave na izvedbo 

festivala. Sprašuje se kje je ta program oz. kje je pol leta dela za izvedbo tega programa. Ali smo nekoga plačali, 
da je program naredil in ga ne bomo izpeljali, ker nismo ustanovili javnega zavod?    

 

Župan je povedal, da se aktivnosti za izvedbo Poletja v Ankaranu pričnejo v aprilu in te aktivnosti trajajo do 
septembra, kar je skupaj šest mesecev.  

  
 

a) Župan na 14. seji občinskega sveta predstavi odzive in pritožbe na uvedbo sistema EasyPark, ki jih je 
občina Ankaran prejela. V razpravi so bile tako izpostavljene potrebe ranljivih skupin, zlasti starejših 

občanov, ki pogosto potrebujejo pomoč pri prevozu in parkiranju. Starejšim osebam pogosto pomagajo 

svojci oz. osebe, ki živijo izven občine in so zato primorani kupiti dovolilnico.  
Vprašanja za občino: 

1. Na kakšen način se občina seznanja s primeri starejših občanov, ki nimajo vozila in potrebujejo pomoč 
pri prevozu oziroma pri vsakodnevnih opravilih? 

 

Župan je podal odgovor, da je Društvu upokojencem Ankaran podal predlog, da v okviru programa »Starejši za 
starejše« naredi spisek oseb, ki nudijo starejšim pomoč na domu in nimajo dovolilnic.  

Prosil je, da se društvu ponovno  sporoči, da strokovne službe potrebujejo spisek upravičenih oseb, ki so 
evidentirani, kot pomočniki ali negovalci starejših prebivalcev Ankarana in se bo skušala najti rešitev, ki bo enaka 

za vse.  
 

b)  Želimo pridobiti pojasnilo glede izvajanja sistema plačevanja po podpisu pogodb o sofinanciranju 

Letnega programa športa v občini Ankaran za leto 2024. V 4. členu pogodbe je natančno določena 
dinamika financiranja, vendar smo zaznali, da se občina tega ne drži. 

Vprašanja za občino: 

1. Zanima nas kakšni so razlogi, da se občina ne drži podpisane pogodbe? 

2. Zakaj občina ni že prej predvidela, da se dinamike plačil določenega v  4. člena pogodbe ne bo mogla 

držati, saj se pogodbe podpisane v mesecu marcu?   

3. Kdaj lahko društva pričakujejo prejem sredstev?   

 

Župan je povedal, da bo odgovor podan naknadno. Dinamika denarnega toka je dinamična kategorija, zamik 
NUSZ-ja je 2 mio, 1,4 mio je še vedno nerešena kupnina z Zavodom za šport, 449.000 eur je neplačanih parkirnin 

s strani Marjetice Koper.  
 

Aleksander Pahor je postavil dodatno vprašanje, zakaj je prišlo do zamika NUSZ. 
 

Iztok Mermolja je povedal, da so bila društva obveščena, da bo prišlo do zamika in kaj so razlogi za zamik.  

Eden od razlogov je zamik pri prihodkih iz naslova NUSZ. Letos smo izvedli tudi javno razgrnitev nezazidanih 
stavbnih zemljišč in to je dodatno zamaknilo izdajo odmere NUSZ. 

 
Aleksander Pahor je ponovno vprašal ali so bili podatki oddani pravočasno.  

 

Iztok Mermolja je prosil za pojasnilo, kdaj je pravočasna oddaja podatkov.  
 

Aleksander Pahor je podal primer Mesten občine Koper.  
 

Iztok Mermolja je povedal, da ni zakonsko predpisanega roka za oddajo. Podatki se oddajo ko se obdelajo in ko 
so upoštevani vsi posli, ki so bili narejeni v preteklem letu. Podatki so bili oddani takoj, ko so bili posodobljeni.  
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c) Na prejšnji seji nam je občinski uradnik obrazložil, da ne nameravajo odgovarjati na naša vprašanja, ki 

naj bi presegala naša pooblastila. 
Vprašanje za občino: 

1. Kdaj bomo prejeli seznam neodgovorjenih vprašanj z obrazložitvijo zakaj natančno na 
vprašanje ne nameravajo odgovoriti? 
 

d) Iz medijev smo izvedeli, da je občina Ankaran izgubila tožbo proti MOK glede imenovanja nadzornikov 

v podjetje Marjetica Koper d.o.o..  
Vprašanja za občino: 

1. Ali navedba drži? 

2. Kako namerava občina zaščiti interese občanov občine Ankaran glede deleža lastništva v Marjetici 

Koper in spornega obratovanja sušilnice blata? 

3. Ali je župan izvedel vse aktivnosti, ki mu jih je občinski svet naložil na  9. seji najbolj natančno sklepa 

»3. Občinski svet naloži županu, da sproži postopke za udejanjanje vseh priporočil, ki jih Poročilo 

namenja Občini Ankaran.« in »4. Občinski svet naloži županu, da ugotovitve in vsebino poročila 

naznani vsem pristojnim organom, ki obravnavajo tovrstne domnevne nepravilnosti pri izvedbi 

investicij«. 

4. Zakaj še vedno nismo prejeli seznama imen, ki so bili predlagani kot nadzorniki s strani Ankarana. 

Odgovor bo podan pisno.  

 

e) Na prejšnji seji smo izpostavili težavo gradbenih del pod Andorjem, kjer se gradbena dela nadaljujejo 

kljub ugotovljenim pravdam. V preteklih dneh je »najverjetnejše bodoče parkirišče« dobilo še tampon 
in je tako pripravljeno za morebitno uporabo.  

Vprašanja za občino: 

1. Želimo biti seznanjeni z natančno vsebino pravde. 

2. Zakaj občina ne želi ali ne more ustaviti dodatno uzurpacijo občinske lastnine? 

Odgovor bo podan pisno.  

 

 
f) Občinsko vodstvo samovoljno izbira, katere proračunske postavke bo izvajalo in katere ne, kar večinoma 

izvemo iz medijev.  

Vprašanje za občino: 
1. S kakšnim mehanizmom lahko občinski svetnik zahteva izvajanje proračuna od direktorja občinske 

uprave? 
 

Odgovor bo podan pisno.  

 
 

g) V skladu z dopisom, ki smo ga naslovili na Ministrstvo za javno upravo (MJU) glede domnevnega 
izkoriščanja občinskih medijev za politične namene, smo prejeli odgovor, ki poudarja, da morajo občinski 

uslužbenci opravljati svoje naloge zakonito, nepristransko in objektivno, ter v skladu s pravili poklicne 
etike in etičnim kodeksom. Citiramo: »Nenazadnje, poudarjamo tudi, da za uslužbence, ki skrbijo za 

objave na spletni strani, veljajo tudi določila Zakona o javnih uslužbencih, po katerem morajo javni 

uslužbenci naloge opravljati zakonito, nepristransko in objektivno in pri izvrševanju javnih nalog ravnati 
častno v skladu s pravili poklicne etike in etičnim kodeksom (10., 93. in 100. člen).« V zvezi z naslednjimi 

objavami ; "Ankaranska opozicija odkrito deluje v korist Mestne občine Koper" (21. september 2023), 
"Občina Ankaran zavrača očitke o nevključevanju opozicije" (22. september 2023), "Opozicijski svetniki 

pogrnili na popravnem izpitu" (4. oktober 2023) in objave "Za razvoj kulture in zaščito narave je po 

mnenju ankaranske opozicije škoda občinskega denarja" (29. marec 2024) z namenom, da razjasnimo 
odgovornosti in zagotovimo skladnost s temi standardi, vas prosimo za odgovore na spodnja vprašanja. 

 
 

Vprašanja za občino: 
 

1. Kakšne disciplinske ukrepe namerava direktor občinske uprave izreči vsakemu od uradnikov, ki so 

sodelovali pri neetičnem in pristranskem delu? 
2. Kdo je dal navodila občinskim uradnikom za pripravo teh novic? 
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3. Ali so bila navodila dana s strani političnih skupin? 

4. Kakšna je odgovornost direktorja občinske uprave? 
 

Župan je odgovoril, da prihaja do manipulacije in izkrivljanje uradnih dopisov prejetih iz strani ministrstva, kjer 
se navaja samo tisti dele dopisa, kjer jim ministrstvo da prav.  

 

Župan je povedal, da od volitev naprej, si v opozicijskih vrstah niso razjasnili vloge med nosilcem liste in 
predstavnikov organa. Podana je bila zahteva, da se iz spletne strani odmakni izjava Župana. Na spletni strani 

ni govoril v imenu programske skupine Radi imamo Ankaran, ampak kot organ občine, kot Župan. Stališča 
Občinskega sveta  sprejemajo člani OS, kot najvišji organ odločanja v občini, stališča Župana sprejema on sam. 

Nobeno ministrstvo mu te pravice ne more odvzeti.  

 
Aleksander Pahor je dodatno vprašanje zakaj pod člankom ni bil naveden avtor.  

 
Župan je povedal, da je šlo za po objavo sporočila za javnost, na katerih je podpisan Župan. 

 
h) Katja Mezek je vprašala ali je bil družabni prostor na Sv. Katarini, dne 29. 5. 2024 oddal v skladu s 

Pravilnikom za in kakšna je bila cena za najem.  

 

Odgovor bo podan pisno.  

 

Aleksander Pahor je podal naslednje pobude.  

 

Člani Občinskega sveta na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo 

naslednje pobude: 

1. Prosimo, da se preveri možnost vsaj delnega saniranja Železniške ceste, saj po njej večina 

Ankarančanov dnevno vozi, stanje vozišča pa je že res klavrno. V primeru, da je v kratkem predvidena 

sanacija cestišča, prosim za časovnico projekta. 

2. V zakloniščih v Ankaranu vadi veliko glasbenih skupin, ki so obogatitev kraja in občinskih dogodkov. 

Predlagamo, da se z vsemi obstoječimi skupinami uredi razmerja, sklene letni dogovor glede uporabe 

in obsega uporabe prostorov in določi urnike vadbe. Bodoče prosilce naj Oddelek za družbene 

dejavnosti uvrsti na proste termine, ki so na razpolago. Glasbene skupine z daljšim stažem v prostorih 

zaklonišč naj imajo več terminov na voljo, kot skupine, ki šele prihajajo. Skrbnik prostorov in 

odgovorna oseba na ODD naj bo javno objavljena na straneh občine Ankaran. Oddelek za družbene 

dejavnosti naj pripravi pravilnik uporabe prostorov, ki naj bo potrjen na odboru za družbene 

dejavnosti. 

3. Boje krajinskega parka Debeli Rtič so trenutno postavljene na 400m oddaljenosti od Obale. To je 

maksimum, ki je predviden po zakonodaji in je po našem mnenju nepotreben, saj je tudi z 200 m 

pasom zagotovljeno primerno varovanje dna. Predlagamo zmanjšanje pasa na 200m in vzpostavitev 

priveznih boj znotraj tega pasa. Privezne boje naj zagotavljajo vezanje plovil, ki pridejo na dnevno 

kopanje, proti plačilu. 

4. Na prejšnjih sejah smo opozorili, da veliko število težkih tovornih vozil zaide v Ankaran, ker ne najde 

luškega kamionskega terminala. Na koordinaciji z županom nam je bilo rečeno, da Luka Koper mora 

urediti primeren naslov terminala. Po preverbi podobnih situacij v drugih občinah smo ugotovili, da le 

državne institucije in organi lahko uredijo z Googlom označenje odseka tako, da ga ne predlaga kot 

možno smer vožnje. Predlagamo, da pristojni občinski urad nemudoma stopi v stik s podjetjem 

Google in zagotovi, da je Železniška cesta označena kot neprevozna za vozila. Tako bomo močno 

zmanjšali nevšečnosti za vse občane in zmanjšan bo promet tovornjakov, ki zaidejo v kraj. Ravno tako 

bodo turisti, ki želijo zaobiti plačilo cestnine preusmerjeni drugam. 

5. Pobuda Občini Ankaran glede izboljšanja transparentnosti in objektivnosti komunikacije; 

Na podlagi raziskave Inštituta Danes je nov dan, ki kaže na nizko stopnjo transparentnosti slovenskih 

občin (Ankaranska na 35. mestu), predlagamo naslednji ukrep za izboljšanje transparentnosti in 

objektivnosti komunikacije Občine Ankaran: 

      1. Ustanovitev Neodvisne Komisije za Nadzor Komunikacij. 

Namen: Redno pregledovanje in ocenjevanje vsebin na uradni spletni strani občine in drugih     

komunikacijskih kanalih. 
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Sestava: Predstavniki različnih političnih skupin, neodvisni strokovnjaki za medije in predstavniki civilne 

družbe. 

Naloge: 

1. Redno pregledovanje objav za skladnost z načeli nepristranskosti in objektivnosti. 

2. Podajanje priporočil za izboljšanje komunikacije. 

3. Poročanje občinskemu svetu in javnosti. 

 

Župan je povedal, da je izgradnja Železniške ceste v teku. Privezne boje so v načrtu, je pa investicija zelo velika.  

Vezano na težave s terminalom je povedal, da se aktivnosti izvajajo.  
 

Barbara Švagelj je povedala, da so boje postavljene na zunanje meje parka. Pomikanje boj proti obali pomeni, 
da se ogroža zavarovani del. Idejni projekt privoznih boj je že pripravljen, vendar je investicija zelo draga, poleg 

tega je drago tudi upravljanje in vzdrževanje.  
 

Breda Krašna je prašala kdaj se bo aktivirala platforma za participativni proračun. Dogovorjeno je bilo, da se bo 

aktivirala v spomladanskem času, saj bi se z njeno aktivacijo omogočalo zbiranje predlogov in glasovanje zanje 
in tako bi se zagotovilo potrebna proračunska sredstva v letu 2025. 

 
Župan je povedal, da bo podan pisni odgovor. Projekt je v teku, je pa njegova izvedba zelo obsežna.    

 

Breda Krašna je vprašala ali bo občina financirala izgradnjo zvonika, ker je to informacijo dobila s strani občanov, 
ki hodijo v cerkev ter iz katere proračunske se bo financiralo. Poudarila je, da ni proti izgradnji zvonika, jo pa 

zanima iz katerih sredstev bi lahko to občina financirala.  
 

Župan je povedal, da o tem ni seznanjen in da ni pravnega temelja, da bi lahko lokalna skupnost investira v 

verske skupnosti.  
 

Breda Krašna je povedala, da se sprejeti proračun za leto 2024 ne bo izvajal. Ker sredstva za kulturo so 
zagotovljena, lahko se naredi razpis in se kulturni program izpelje. Vprašala je za kaj bodo uporabljena sredstva 

na PP namenjena poletnih prireditvam in na katero proračunsko postavko so bile ali bodo prenesena sredstva 
za kulturo. Poudarila je, da ona sama in Gibanje svoboda niso proti izvajanju kulture.   

 

Župan pove, da bo odgovor glede prenosa sredstev podan pisno. Proračun se ne more izvajati, če se nima 
orodja za to. Problem teme ni kje se bo denar porabil ampak, da nismo omogočili, da bi se kulturna dejavnost 

izvajala še naprej. Do sedaj se je izvajalo začasno, improvizirano. Z izgradnjo občine, vzpostavitev uprave se 
predvideva tudi izgradnjo javnega podjetja, javnega zavoda.  

 

 
 

Seja se je zaključila ob 21:01 uri. 
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